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Abstract (en)
[origin: WO2018145937A1] The invention relates to a retaining plate (1) for a vacuum-cleaner filter bag, comprising a base plate (2), in which a
through-passage opening (3) is formed, and a closure device for closing the through-passage opening (3), wherein the closure device comprises two
closure parts (4, 5), which are arranged in a plane parallel to the through-passage opening (3), and wherein the closure parts (4, 5) can be moved
in relation to one another in the plane, and this means that a closing movement in the plane can move the closure parts into a closure position, in
which they close the through-passage opening (3), each closure part overlapping with part of the through-passage opening (3) in the process.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Halteplatte 1 für einen Staubsaugerfilterbeutel, umfassend eine Grundplatte 2, in der eine Durchtrittsöffnung 3 ausgebildet
ist, und eine Verschlussvorrichtung zum Verschließen der Durchtrittsöffnung 3, wobei die Verschlussvorrichtung zwei Verschlussteile 4, 5 umfasst,
die in einer zur Durchtrittsöffnung 3 parallelen Ebene angeordnet sind, und wobei die Verschlussteile 4, 5 in der Ebene zueinander beweglich sind,
sodass sie durch eine Schließbewegung in der Ebene in eine Verschlussposition bewegbar sind, in der sie die Durchtrittsöffnung 3 verschließen,
indem sie jeweils mit einem Teil der Durchtrittsöffnung 3 überlappen.
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